

Chile Prayer Newsletter (week of 7/5/2026 – 7/11/2026)

- 1- Praise God that Reverend Lee and his wife will be coming to Chile for two months from late July to mid-September to assist us in various ways. Reverend Leung will also visit us for two weeks in late September. Pray that our Lord will guide their journeys!
- 2- Please pray for our evangelistic ministry in the second half of the year. We are currently preparing for next January's youth summer retreat. We are also planning for an outreach event for the couple fellowship in August.
- 3- Brothers and sisters, please continue to pray for Pastor Siu Wah's wife, YuYu's young niece, Ning who is only 11 year old. She is battling leukemia. She is currently undergoing her second round of chemotherapy. She is experiencing hair loss and a loss of appetite. She vomits when she tries to eat even though the doctors feel positive about the treatment progress. Please pray that God continues to heal her and enables her to eat. Please pray for her parents who are not believers yet.

為智利教會禱告 (7/5/2026 – 7/11/2026)

1. 七月底到九月中旬,李牧師和師母會來到智利兩個月的時間幫助我們,還有9月底梁牧師也會來到我們這裡兩個星期的時間,求主帶領他們的行程!
2. 請為我們下半年的福音事工代禱,我們正在籌備明年一月份的夏令會準備工作,在8月份我們應該會舉辦夫婦團契活動
3. 請弟兄姊妹繼續為玉瑜師母的小侄女韻寧的白血病禱告,小姪女(11歲).她現在正在第二期的化療,頭髮脫落和影響胃口,吃東西的時候就會嘔吐,醫生說化療結果都比較理想,求神繼續醫治,讓她可以東西!請為她尚未信主的父母禱告。